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Käsitellään muut mahdolliset kokousasiat. 
 
Sivistysjohtaja Merja Eilola kertoi kyläkoulujen lakkauttamiseen kuuluvasta 
EVA-työryhmän työskentelystä ja päätösesityksestä. EVA-työssä on otettu 
huomioon kattavasti monenlaisia asioita, mm. tehty lapsivaikutusten 
arviointi. Työskentelyssä on näkynyt myös hyvin asiaan liittyvä 
ammatillisuus. Jäljelle jäävällä kahdelle kyläkoululle tehdään 
peruskorjauksia siten, että saadaan terveelliset ja turvalliset tilat käyttöön. 
 
Satu Jaakonaho esitti, että muutettaisiin henkilöstölle tarjottuja 
työhyvinvointietuja siten, että uimahallilippujen ja Jokilatvan opiston kurssin 
sijaan otettaisiin käyttöön Smartum -Online -palvelu tai vastaava, jolloin 
henkilöstöllä olisi monipuolisemmat mahdollisuudet valita miten 
työhyvinvointietuuden käyttää. Asiaan palataan alkuvuodesta 2023. 
 
Seuraava kokous on keskiviikkona 23.11.2022 klo 14.15. 

 
 

Päätös Merkittiin tiedoksi. 


